



## REFERAT FRA STYREMØTE I NANNESTAD JEGER- OG FISKERFORENING

<b>Møte:</b>	Styremøte	<b>Styremøte nr:</b> 2/2024
<b>Dato:</b>	06.05.2024	<b>Kl:</b> 18.30
<b>Sted:</b>	Klubbhuset til Nannestad JFF	<b>Referent:</b> Birgithe Victoria Andersen
<b>Deltagere:</b>	Lars Olav Jensen, Rachel Correa, Karl Erik Bang, Atle Wenger, Hanne Røtterud, Rune, Birgithe Victoria Andersen.	<b>Antall sider:</b> 3
<b>Saksliste:</b>	<ol style="list-style-type: none"><li>1. Gjennomgang og godkjenning av referat fra styremøte 09.04.2024<ul style="list-style-type: none"><li>- oppfølging av diverse.</li></ul></li><li>2. Budsjett 2024 - revidering<ul style="list-style-type: none"><li>- Opprinnelig budsjett vedlagt.</li><li>- Utvalgslederne må gjennomgå sine budsjett.</li></ul></li><li>3. Planer framover<ul style="list-style-type: none"><li>- Infokveld Fåmyrsrøet</li><li>- Rekrutteringsopplegg</li><li>- Gapahuker</li></ul></li><li>4. Nytt fra utvalgene og klubbhuset</li><li>5. Evt.</li></ol>	

### **1. Gjennomgang og godkjenning av referat fra styremøte 09.04.2024**

- oppfølging av diverse.

#### **Vedtak:**

- Referatet fra forrige styremøte ble godkjent

## **2. Budsjett 2024 - revidering**

- Opprinnelig budsjett vedlagt.
- Utvalgslederne må gjennomgå sine budsjett.

### **Vedtak:**

- Gå igjennom om vi trenger flere premier til ulike arrangementer.
- Malene Andersen ta kontakt med Lars Olav ang renhold av klubbhus.
- Snakke med Espen Asakskogen ang brøyteavtale.
- Revidert budsjett ble godkjent og sendes ut.

## **3. Planer framover**

- Infokveld Fåmyrsrøet
- Rekrutteringsopplegg
- Gapahuker

### **Vedtak:**

- *Birgithe legger ut invitasjon til infokveld på Fåmyrsrøet sin side.*
- *Arrangement komite ordner med mat og drikke til infokveld.*
- *De ulike utvalgene stiller med en representant for infokvelden.*
- *Lars Olav sender ut melding til medlemmer ang laget en rekrutterings komite som kan ta seg av planlegging av rekrutteringsdag 08.06.24*
- *Lars Petter tar ansvar for gapahuker ved Dalstjernet og Atle Wenger Østre Herretjernet.*
- *Birgithe sender sms ang gapahuk dugnad til alle medlemmer.*

## **4. Nytt fra utvalgene og klubbhuset**

### **Jaktskytterutvalget:**

#### **Jaktutvalget:**

- Fått inn noen jaktkortsøknader.
- Observert noe fugl på tiurleik og orrhaneleik.
- Lagjakt på rådyr tas opp til neste sesong.

#### **Fiskeutvalget:**

- Råsjøfestivalen.

#### **Klubbhuset:**

**Vedtak:**

- *Flytte Råsjøfestivalen til Vestenden. Viktig å få med seg dette på invitasjon.*
- *Det må komme tydelig frem på invitasjon at det ikke er telefondekning ang betaling. Legge til vippsnummer på invitasjon, så folk kan evt betale før.*
- *Rune sjekker dekning rundt Vestenden.*
- *Rune spør Fearnley om vi kan bruke Vestenden.*
- *Lars Olav hører med Lunner allmenning ang invitere til Råsjøfestivalen*
- *Nytt fra utvalgene ble forøvrig tatt til etterretning.*

**5. Evt**

- Fellesjakt med damer rådyr/rev etter elgjakta.
- Oppfiksing av veien ned til klubbhuset.
- Arrangement på Facebook.
- Byggebeskrivelse på gapahukene.
- Ny logo/Beachflagg.
- Facebook.

**Vedtak:**

- *Birgithe tar over ansvaret til Mona på Facebook, ta kontakt med Øyvind Auli.*
- *Få til en jakthelg for damer på rådyr.*
- *Lars Olav tar kontakt med en designer ang ny logo og beachflagg.*
- *Styret går for at vegen ned til klubbhuset skal fikses opp. Prøver å få jobben gjort før 22 mai.*

Neste styremøte:  
03.06.24